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Müftülük personeline
gezi programı düzenledi

Derviş Aynacı'dan
Zafer Kalkınma
Ajansı'na ziyaret
Bolvadin Belediye
Başkanı Derviş
Aynacı, Zafer
Kalkınma Ajansı
Genel Sekreteri Kutlu
Eser’i makamında
ziyaret etti..>>2’de

‘Mum Dibini Işıtır’ projesi kültürel faaliyetleri kapsamında, tarihi
ve kültürel gezilerin ilki İl Müftü Yardımcısı Ayşegül Müftüoğlu Kurt
ve proje sorumlusu İl Vaizi Makbule Dal’ın organizeleri ve katılan
görevlilerimizin sponsorluğunda gerçekleştirildi. >>2’de

Afyonkarahisar’da
sel baskılarına
karşı uyarı yapıldı

Meteoroloji Genel Müdürlüğü
tarafından yapılan son değer-
lendirmelere göre bugün öğleden
sonra Afyonkarahisar’da sağanak
yağış bekleniyor.>>5’te

27 yıllık yaşamına
20 suç sığdırdı

Afyonkarahisar’da cinsel istismar-
dan, dolandırıcılığa, yaralama ve uyuş-
turucu madde kullanmak gibi suçlardan
20 kaydı olan ve 14 yıl hapis cezasıyla
aranan 27 yaşındaki şahıs jandarmanın
düzenlediği operasyonla kıskıvrak
yakalandı.>>3’te

11 yaşındaki bisiklet
sürücüsü kazada öldü
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Vefatından 36 yıl
sonra şehit sayıldı

7 Mart 1988 tarihinde Van
Çaldıran'da askerlik görevini
yaparken hayatını kaybeden
Afyonkarahisarlı Jandarma Er
Osman Savsar, 36 yıl sonra
şehit olarak kabul edildi. 36 yıl
sonra oğlunun şehit sayıldığı
haberini alan 78 yaşındaki
anne, gözyaşlarına hakim
olamadı.>>5’te

Tedavileri tamamlanan
kuşlar doğaya salındı

Afyonkarahisar’da tedavileri
tamamlanan 45 kerkenez,
14 kulaklı orman baykuşu ve 1
şahin doğaya salındı.>>3’TE

“Eğitim noktasında
sağlanan başarı
herkesi çok mutlu etti”
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Başkan Köksal,
ÖĞRENCİLERİ YÜZMEYE DAVET ETTİ

Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal, geçtiğimiz
dönem hizmete alınan Olimpik Yüzme Havuzunda sıkıntılar-
dan dolayı kullanılmadığını ve tesisin tekrar kullanıma
kazandırılması için çalışmaları tamamladıklarını söyle-
di.Başkan Köksal, “Olimpik yüzme havuzu malum daha
öncesinde yapılmış ama kullanılamıyordu. Birtakım sızıntılar
vardı. İçinde ki ilaçlamalar ile ilgili sıkıntılar vardı. Biz maz-
batayı aldıktan sonra olimpik yüzme havuzunun böyle atıl
durumda ve kullanılamaz olmasından dolayı büyük üzüntü
duyduk. Bu olimpik yüzme havuzunun Afyon’a kazandırıl-
ması gerektiğinin kanaatine vardık” dedi.>>HABER 8’DE

“BU ŞEHRE HEP BİRLİKTE
GÜZEL HİZMETLER YAPACAĞIZ”

Vali Yiğitbaşı:
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı, belediye
başkanlarına seslenerek,
“Afyonkarahisar ortak paydasın-
da bu şehre hep birlikte güzel
hizmetler yapacağız” dedi.
>>HABER 8’DE

BAŞKAN ŞAHİN
GÖREVE HIZLI BAŞLADI
AKParti Afyonkarahisar İl Başkanı

Av. Turgay Şahin, göreve hızlı
başladı, sahaya indi. Cuma

namazı sonrasında il yönetim kurulu üyeleri,
merkez ilçe yönetim kurulu üyeleri ile birlikte
esnaf ziyareti gerçekleştirdi. Başkan Şahin
Cuma namazını Gazi Mahallesi Mevlevi
Camii’nde kıldı. Namaz sonrasında ise Gazi
Mahallesi Muhtarlığı’nı ziyaret etti, muhtar
azalarıyla bir araya gelerek Gazi Mahallesi ile ilgili
çalışmalar hakkında istişarelerde bulundular.
Başkan Şahin akabinde ise Ataköy Migros
civarındaki esnafları ziyaret etti. >>7’DE

“HEMŞEHRİLERİMİZ İLE SIK SIK BİR ARAYA GELECEĞİZ”

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Av. Turgay Şahin, ilk
ziyaretini Gazi Mahallesinde muhtarlık ve esnaflara yaptı.

Eroğlu’ndan AGC’ye
hayırlı olsun ziyareti

Eski Orman ve Su İşleri Bakanı Prof. Dr. Veysel
Eroğlu Afyon Gazeteciler Cemiyeti yönetimine
hayırlı olsun ziyareti gerçekleştirdi. Eroğlu
ziyarette ayrıca Afyonkarahisar’ın gelişimine dair
önemli açıklamalarda yaptı. Ziyarette konuşan
Eroğlu, ülke için projeler üretmeye devam ettiğini
ifade ederek, ipek yolunu Afyonkarahisar’dan
geçireceklerinin altını çizdi. Eroğlu, “Cumhuriyetin
kurulduğu, zaferin kazanıldığı topraklar. Dolayısıyla
buraya ne yapılırsa azdır. Bu bizim vatana ve bu
ülkeye olan borcumuz. Soranlara ölünce emekli
olacağım diyorum. Ben şu anda ne kadar çok proje
üretiyorum bir bilseniz. Mesela size bir müjde
vereyim, ilk defa burada açıklıyorum, bu proje aslın-

da benim projem. 22 Nisan'da Cumhurbaşkanımızla
Irak'taydık. ‘Kalkınma Projesi’ni 2019 yılında teklif
etmiştim. O dönemde gündeme alınmadı, hatta oto-
ban yapacaklardı. Ben ortasına bir de demir yolu
olsun diye fikir öne sürdüm. Bu dediğim güzergah
Afyonkarahisar’dan geçecek. İpek yolunu
Afyonkarahisar’dan geçireceğiz. Bafra’dan
başlayan Basra, Bağdat ve Türkiye'deAfyon'dan ve
Avrupa'ya gidecek olan Irak Kalkınma Yolu buradan
geçiyor, Allah'a şükür. 1940'larda burası bir şey
yapılamaz denilen projeleri gerçekleştirdik. Bir nehir
ıslah projesiyle Afyon'un şehirleşmesine büyük
katkı sağladık.” İfadelerini kullandı.
>>HABER 4’TE
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Başkan Derviş Aynacı'dan
Zafer Kalkınma Ajansı'na ziyaret
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, Zafer Kalkınma Ajansı Genel

Sekreteri Kutlu Eser’i makamında ziyaret etti. Ziyaret sonrasında
Başkan Derviş Aynacı, Genel Sekreter Kutlu Eser, İzleme ve

Değerlendirme Birim Başkanı Taylan Uygun ve Proje Uzmanı Sefa Çiman
ile Bolvadin'de Zafer Kalkınma Ajansı iş birliğiyle yürütülen ve hayata

geçirilmesi planlanan projeler hakkında fikir alışverişinde bulundu.
Başkan Aynacı, toplantı sonrası yaptığı açıklamada, “Zafer
Kalkınma Ajansı ile yürüttüğümüz projelerin geliştirilmesi ve
yeni projelerimiz hakkında verimli bir toplantı gerçekleştirdik.
Bolvadin için güzel adımlar atmak adına gerekli yerlerle
görüşmelerimizi sürdüreceğiz. Göstermiş oldukları misafir-
perverlikten dolayı Genel Sekreter Kutlu Eser Bey’e ve ajans

yetkililerine teşekkür ederim,” dedi. Bu görüşme, Bolvadin'in
gelişimi ve projelerin daha hızlı ilerlemesi için önemli bir adım
olarak değerlendiriliyor. Başkan Aynacı, ilçenin kalkınması ve
daha iyi hizmet sunulması için ajans ile iş birliğini güçlendire-
ceklerini vurguladı.
>>HÜDAYİ ACAR

Emirdağ Belediye meclisi temmuz
ayı toplantısı gerçekleştirildi
Emirdağ Belediyesi'nin Temmuz ayı meclis toplantısı Belediye

Başkanı Serkan Koyuncu'nun vizyon projelerinden biri olan
Amorium Otelin'in Restoran' da gerçekleştirildi.

Belediye Başkanı Serkan Koyuncu başkanlığında
gerçekleştirilen meclis toplantısında ilçemizin
geleceğine yönelik önemli kararlar alındı. Birlikte
daha güzel bir Emirdağ için çalışmaya devam
ettiklerini belirten Başkan Koyuncu; “Bugün,
Emirdağ Belediyesi olarak Temmuz ayı olağan

meclis toplantımızı gerçekleştirdik. Bu toplantıda,
Kadim Şehrimiz Emirdağ'ımızın geleceği için
önemli kararlar aldık. Çalışmalarından dolayı
belediye meclis üyelerimize teşekkür ediyorum.
Alınan kararların ilçemize hayırlı olmasını temen-
ni ediyorum” ifadelerini kullandı. >>İZZET IŞIK

Emirdağ’da dere
temizliği
çalışmaları
yapıldı

Çevre odaklı hizmet anlayışını benimseyen
Emirdağ Belediyesi temizlik çalışmalarına Çay
Dere'de devam ediyor.

Çevre ve insan sağlığını tehdit eden
olumsuzlukları ortadan kaldırmak ve
görüntü kirliliğine son vermek amacıyla
Temizlik İşleri Müdürlüğü ekiplerimiz
tarafından zararlı otlar, plastik atıklar,
kırılmış ve kurumuş dal parçaları sebe-
bi ile zamanla dere yatağında biriken
yığınlar temizlendi. Periyodik olarak
temizlik çalışmalarının devam ettiğini

söyleyen Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu; "Bu şehir hepimizin.
Yaşadığımız şehrin nasıl göründüğü,
içinde yaşayan insanların bilinç ve
duyarlılığı hakkında bilgi vermektedir.
Temiz ve yaşanabilir bir Emirdağ için
kadim şehrimize birlikte sahip çıkalım."
ifadelerini kullandı.
>>MEHMET KASAL

Müftülük personeline
gezi programı düzenledi

Afyonkarahisar İl Müftülüğü “Mum
Dibini Işıtır” projesi kapsamında, Müftülük
personeline yönelik gezi programı düzenlendi.
‘Mum Dibini Işıtır’ projesi kültürel faaliyetleri kapsamında, tarihi ve kültürel gezi-
lerin ilki İl Müftü Yardımcısı Ayşegül Müftüoğlu Kurt ve proje sorumlusu İl Vaizi
Makbule Dal’ın organizeleri ve katılan görevlilerimizin sponsorluğunda gerçek-
leştirildi. Düzenlenen geziye müftülük personelimizden müftü Yardımcıları Vaiz,
din hizmetleri uzmanı, rehber, psikolog, memur ünvanlarında kadın görevliler
katıldı. Kültürel gezide müftülük rehberi Rumeysa Polat Kaba'nın anlatımıyla böl-
genin tarihi hakkında bilgiler verildi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Müdür Ülgen’den
Başkan Öztaş’a ziyaret
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı Afyon

Bölge Müdürü Uğur Ülgen Başkan Adnan
Öztaş’a hayırlı olsun ziyareti gerçekleştirdi.

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı
Afyon Bölge Müdürü Uğur Ülgen, Başkan
Öztaş'a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
Ziyaret sırasında, bölgesel konular ve
iletişim faaliyetleri hakkında görüş alışver-
işinde bulunuldu. Müdür Ülgen,
“Başkanımıza hayırlı olsun ziyaretine
geldik. Bölge hakkında fikir alışverişinde

bulunduk. Bize olan nazik davranışı için
başkanımıza teşekkür ediyorum” dedi.
Başkan Öztaş, “Ziyaretinden dolayı
müdürümüze çok teşekkür ediyorum.
Bölge halkı için beraber çalışacağız”
ifadelerini kullandı. Ziyaret, karşılıklı iyi
dileklerle ve hatıra fotoğrafının ardında
sona erdi. >>İBRAHİM ARTIÇ
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ŞUHUT’TAKİ GÖLETLERE 73 BİN ADET
YAVRU SAZAN BALIĞI BIRAKILDI
Afyonkarahisar’ın Şuhut ilçesindeki göletlere

73 bin adet yavru sazan balığı bırakıldı.
Konuyla ilgili Şuhut İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğünden
yapılan açıklamada, “Teknik personellerce ilçemizde bulunan
Şehit Nurullah Oymak Göleti, Ortapınar Göleti, 25 Ağustos
Zafer Göleti, Selevir Baraj Gölü ve Ağzıkara Göletlerine toplam
73 bin adet yavru sazan balığı salımı yapıldı. Balık stoklarının
artırılması suretiyle, su ürünleri tüketiminin artırılması, tüke-
time bağlı istihdam oluşturması amacıyla iç su kaynaklarında
çoğunlukla doğal bir tür olan sportif ve ticari avcılıkta tercih
edilen pullu sazan kullanılmaktadır. Yapılan çalışma ile göl ve
göletlerin balık popülasyonlarının desteklenmesini, göl ekosis-
teminin canlı tutulmasını ve yöre halkının göl ve göletlerden
istifade etmesi hedeflenmektedir” ifadelerine yer verildi. >>İHA

11 yaşındaki elektrikli bisiklet
sürücüsü kazada öldü
Afyonkarahisar'da hafif ticari araçla çarpışan elektrikli bisikletin

11 yaşındaki sürücüsü hayatını kaybetti, 3 kişi yaralandı.
Kaza, Evciler ilçesi Gökçek köyünde
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
H.A. (65) idaresindeki 48 R 5991 plakalı
hafif ticari araç, Dinar ilçe istikametine
seyir haldeyken Gökçek köyü mevkiinde
tali yoldan çıkan R.B.K. (11) idaresindeki
tescilsiz elektrikli bisikletle çarpıştı. İhbar
üzerine olay yerine sağlık ve jandarma
ekipleri sevk edildi. Kazada sürücü
R.B.K olay yerinde hayatını kaybed-
erken bisiklette yolcu olarak bulunan
M.S.Ç (11) ile hafif ticari araç sürücüsü
H.A ve aynı araçta yolcu olarak bulunan
A.Ö. (60) yaralandı. Kazanın ardından
jandarma tarafından inceleme
başlatılırken savcılık tarafından
başlatılan soruşturma çerçevesinde ise
sürücünün tedavisinin tamamlanmasının
ardından gözaltına alınacağı bildirildi.
>>İHA

Faili meçhul hırsızlık
olayını JASAT aydınlattı
Afyonkarahisar’da geçtiğimiz aylarda gerçekleşen

ve faili meçhul kalan evden hırsızlık olayını
Jandarma Suç Araştırma Timi (JASAT) aydınlattı.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığına bağlı Jandarma
Suç Araştırma Timi (JASAT) ve Sandıklı İlçe Jandarma Komutanlığınca faili meçhul
olayın aydınlatılmasına yönelik çalışma yapıldı. Hakkında evden hırsızlık, konut
dokunulmazlığının ihlali suçundan aranma kaydı bulunan İ.D. isimli şahıs Sandıklı
ilçesinde yakalanarak gözaltına alındı. >>İHA

27 yıllık yaşamına
20 suç sığdırdı
Afyonkarahisar’da cinsel istismardan,
dolandırıcılığa, yaralama ve uyuşturucu
madde kullanmak gibi suçlardan 20 kaydı
olan ve 14 yıl hapis cezasıyla aranan 27
yaşındaki şahıs jandarmanın düzenlediği
operasyonla kıskıvrak yakalandı.
Edinilen bilgilere göre,
Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığına bağlı ekipler
tarafından aranan şahısların
yakalanmasına yönelik çalışma
yapıldı. Yapılan incelemelerde
A.C.’nin (27) hükümlü veya
tutuklunun kaçması ve kendisi-
ni kamu görevlisi veya banka,
sigorta, kredi kurumlarının
çalışanı olarak tanıtması veya
bu kurumlarla ilişkili olduğu
suretiyle dolandırıcılık suçların-
dan toplamda 3 ayrı suç kaydı
14 yıl kesinleşmiş hapis ceza-
sıyla arandığı belirlendi.
Ardından şahsın peşine düşen
ekipler 15 gün süren teknik ve
fiziki takibin ardından şahsı

saklandığı Sahipata
Mahallesindeki evindeki yaka-
landı. Ekipler şahsın kaçma
ihtimaline karşı eve çilingir
vasıtası ile girerek şüpheliyi
kıskıvrak yakaladı. Yakalanan
A.C., çıkarıldığı mahkemece
tutuklanarak cezaevine teslim
edildi. Öte yandan, şahsın 2
çocuğun nitelikli cinsel
istismarı, 4 nitelikli
dolandırıcılık, 3 basit yaralama,
2 tehdit, yağma, hırsızlık,
silahla ateş etme, mala zarar
verme ve 2 defa uyuşturucu
veya uyarıcı madde kullanma
suçlarından toplamda 20 UYAP
kaydı olduğu bildirildi.
>>İHA

Afyonkarahisar’da tedavileri
tamamlanan kuşlar doğaya salındı
Afyonkarahisar’da tedavileri tamamlanan 45 kerkenez,

14 kulaklı orman baykuşu ve 1 şahin doğaya salındı.

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ)
Yaban Hayatını Kurtarma
Rehabilitasyon Eğitim Uygulama ve
Araştırma Merkezinde (AKÜREM)
tedavisi tamamlanan kuşlar gerçek-
leştirilen etkinlik ile doğaya salındı.
Etkinliğe Doğa Koruma ve Milli
Parklar (DKMP) 5. Bölge Kemal
Can, DKMP İl Müdürü Okan Yılmaz
ve AKÜREM Müdürü Prof. Dr. İsmail
Aytekin ile öğrenciler katıldı.
Kafeslerin tek tek açılarak kuşlar

katılımcılar tarafından doğaya
bırakıldı. Etkinliğin ardından açıkla-
malarda bulunan AKÜ Veterinerlik
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Turan
Civelek, AKÜREM’de önemli işler
yapıldığına dikkat çekerek,
“Merkezimiz doğal yaşamı
destekleyen en önemli merkezler-
den birisi. Bu çerçevede kuşlarımızı
doğaya salıyoruz” dedi.
Konuşmaların ardından kuşlar tek
tek doğaya salındı. >>İHA

Yön tabelalarına çarpan
otomobilde 2 kişi yaralandı

Kaza, Sandıklı ilçesi Yolkonak köyü yakınlarında meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, S.K.K., yönetimindeki 06 AT 0741 plakalı otomobil sürücüsünün henüz belir-
lenemeyen bir sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini kaybetmesi sonucu kon-
trolden çıkarak yol kenarındaki tabelalara çarptı. Kaza sürücü ile birlikte P.Ü.,
yaralandı. Yaralılar çevredekilerin haber vermesi üzerine olay yerine gelen ambu-
lanslarla hastaneye kaldırıldı. Kazanın ardından jandarma tarafından inceleme
başlatıldı. >>İHA
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GÜNEŞLENİRKEN UYUYANLAR DİKKAT:
“HAYATI TEHDİT EDEN BİR DURUM”

İç Hastalıkları Uzmanı Doç. Dr. Alihan Oral, sıcak
çarpmasına karşı uyarılarda bulundu. Güneşlenirken
uyumanın hayati tehlike arz edebileceğini ifade eden Doç. Dr.
Alihan Oral, sıcak çarpmasından korunmanın yollarını aktardı.

Yurt genelinde sıcaklıkların artmasıyla birlik-
te uzmanlardan arka arkaya uyarılar
gelmeye başladı. Sıcak çarpması ile

ilgili açıklamalarda bulunan Biruni Üniver-
site Hastanesi İç Hastalıkları Uzmanı
Doç. Dr. Alihan Oral, özellikle 12.00 ile
16.00 saatleri arasında dışarı çıkma-
maya özen gösterilmesi gerektiğini
vurgulayarak güneşten koruyucu
önlemlerin alınması gerektiğini ifade
etti. Oral, bunlar arasında şapka,
şemsiye, güneş gözlüğü ve güneş
kremi kullanımı olduğunu söyledi.
Ayrıca, hafif ve açık renkli giysilerin
tercih edilmesini ve egzersiz yapıla-
caksa sıcaklığın azaldığı saatlere
denk getirilmesini öneren Doç. Dr.
Oral, risk grubunda olan kişilerin daha
dikkatli olması gerektiğini dile getirdi.

HAYATI TEHDİT EDEN
BİR DURUMDUR

Sıcak çarpması hakkında bilgi veren Doç.
Dr. Alihan Oral, “Sıcak çarpması, sıcaklığın art-
masıyla bizim vücuttaki ısı dengesini sağlayan ter
bezleriyle ilgili bir problemin ortaya çıkmasıyla hayatı
tehdit eden bir durumdur. Sıcak çarpması durumlarında tabii
vücut ısısını dengeleyemediği için iç organlarının ısısı artıyor.
Bu da birçok organın yetmezliğine doğru gidebiliyor. Bunun
başında baş ağrısı, bulantı, kusma, halsizlik, yorgunluk hatta
bayılma bile olabilir” dedi.
12.00 İle 16.00 Arasında Dışarı Çıkmamaya Özen
Göstermeliyiz
Hayati tehlikeye yol açabileceğini ifade eden Doç. Dr. Alihan
Oral, “Sıvı kaybı nedeniyle hasta yatışa kadar gidebilir. Kalbi
etkiliyor, hastayı kaybedebiliyoruz. Şimdi buradaki önemli

nokta onun olmamasını sağlamak. Nedir bu? Tabii ki
gün ışınlarından koruyucu bir şapka, şemsiye,

gözlük olabilir. Güneş kremi fayda sağlayabilir.
Güneş ışınlarının dik geldiği saatler var. Hangi

saatler onlar? Genelde 12.00 ile 16.00 arasın-
da dışarı çıkmamaya özen göstermeliyiz.
Hafif ve açık renkli giysiler giymek koruyu-
cudur. Egzersiz yapacaksak o egzersiz-
imizi daha çok sıcaklığın azaldığı saatlere
kaydırmak gerekir. Bir de bol miktarda su
tüketmeliyiz” diye konuştu.

GÜNEŞLENİRKEN UYUYANLAR
ÇOK BÜYÜK RİSK ALTINDA

Güneşlenirken uyuyanlarla ilgili uyarıda
bulunan Doç. Dr. Alihan Oral,
“Güneşlenirken uyuyanlar çok büyük risk

altında, hissedemezler. O sıcaklığı
hissedemezsin. Zaten sonradan ortaya

çıkıyor. Birden bire başın ağrıyor, bulantı
hissediyorsun, baygınlık olabiliyor. Bunun için

risk faktörleri var. Kimdir onlar? Gebeler, iki yaş-
tan küçük çocuklar, yaşlılar, kronik hastalığı olan-

lar, diyabeti olanlar, kalp hastalığı olanlar, obez olan-
lar ve KOAH'ı olanlar risk altında. Veya güneş altında

çalışacak insanlar” ifadelerini kullandı.
HASTA SERİN BİR YERE

ALINMALI VE ÜSTÜ ÇIKARILMALI
Sıcak çarpması durumunda yapılması gerekenleri sıralayan
Doç. Dr. Alihan Oral, “Birincisi hasta serin bir yere alınmalı ve
üstü çıkarılmalı. Hasta bol miktarda su içmeli. Sıcaklığı
düşürecek serin bir yerde hasta tutulup ve gerekirse hastan-
eye kaldırılmalı. Hastanede daha ciddi olanlar yatış gerektiriy-
or. Damardan sıvı alması gerekiyor. Belirtiler devam ettiği
takdirde bir sağlık kuruluşuna başvurmak gerekir” şeklinde
konuştu. >>İHA

Deniz suyu kalp sağlığına iyi geliyor
Denizdeki hidrostatik basınç ve suyun hareketli olmasının kan dolaşımını
hızlandırarak kan basıncını düşürdüğünü ve kalp-damar sağlığı üzerine
iyileştirici etki yaptığını söyleyen Kardiyoloji Uzmanı Dr. Mustafa Yaşan,
“Yüzme vücuttaki hemen hemen her kas grubunu çalıştırarak kalp
sağlığını iyileştirir, dolaşımı ve dayanıklılığı artırır” dedi.
Deniz suyunun hayatımızı zengin-
leştiren, doğal şifa veren bir su olduğunu
dile getiren Uzm. Dr. Mustafa Yaşan, deniz
ve kalp sağlığı arasındaki ilişki hakkında bil-
gilendirmede bulundu. Dünya yüzeyinin
yüzde 68'inden fazlasını kaplayan tuzlu
suyun insan sağlığına faydalarının bilimsel
olarak inceleme konusu olduğuna dikkat
çeken Kardiyoloji Uzmanı Dr. Mustafa
Yaşan, insan vücudunun da benzer oranda
bu değerli sıvıdan oluşmasının tesadüf
olmadığını ifade etti. Uzm. Dr. Yaşan, deniz
suyunun sağlığa faydalarını anlattı.

DENİZ SUYU DOLAŞIM
SİSTEMİNİZİ DÜZENLER VE KALP

SAĞLIĞINIZA İYİ GELİR
Denizdeki hidrostatik basınç ve suyun
hareketli olmasının kan dolaşımını hız-
landırarak kan basıncını düşürdüğünü
ve kalp-damar sağlığı üzerine iyileştirici
etkisinin olduğunu vurgulayan Uzm. Dr.
Yaşan, şu bilgileri paylaştı: “Yüzme
vücuttaki hemen hemen her kas
grubunu çalıştırarak kalp sağlığını

iyileştirir, dolaşımı ve dayanıklılığı artırır.
Su direnci havadan yaklaşık 44 kat daha
fazla olduğundan denizde yüzmek, kalbi
ve akciğerleri güçlendirmenin etkili bir
yoludur. Yüzmek eklemlere fazla yük
bindirmeyeceğinden her yaş ve fitness
seviyesine uygundur. Sahilin sakin
ortamı kan basıncını düşürmeye ve
rahatlamayı teşvik ederek kardiy-
ovasküler sağlığı daha da destekleye-
bilir. İster hafif bir yüzme, ister güçlü bir
deniz egzersizi olsun, tuzlu suda
olmanın kalp sağlığına faydaları önemli
ve kalıcıdır.”

DENİZ SUYUNUN GENÇLEŞTİRİCİ
ETKİSİ VARDIR

Deniz suyunun kişiyi yenilenmiş hisset-
tirdiğini belirten Uzm. Dr. Yaşan, “Tuzlu
sudaki yüksek magnezyum seviyeleri
sayesinde denizin içinde veya yakınında
olmak kaslarınızı ve sinir işlevlerinizi
düzenlemenize, kan şekeri seviyenizi
düzenlemenize ve hatta uykunuzu
iyileştirmenize yardımcı olabilir. Bu çoğu

zaman kendinizi yenilenmiş hissetm-
enize neden olur. Dalgaların ritmik ses-
leri aynı zamanda sirkadiyen ritminizi
dengelemenize de yardımcı olur” dedi.

CİLDİNİZİ İYİLEŞTİRİR
Alkali bir su olan deniz suyunun mag-
nezyum, çinko, demir ve potasyum gibi
mineraller bakımından zengin olduğunu
sözlerine ekleyen Uzm. Dr. Yaşan, “Bu
mineraller iltihabı azaltmaya, cildimizi
korumaya ve her türlü sıyrık, kesik veya
yarayı iyileştirmeye yardımcı olabilir.
Tuzlu su ayrıca selülit görünümünü
azaltabilen lenf sıvısının akışını artırma-
da da etkilidir. Vücudumuzun çalışması
ve gelişmesi için eser minerallere de
ihtiyacı vardır. Öyle ki deniz suyu ihtiy-
acımız olan temel eser miktardaki besin
maddelerinin çoğunu içerir. Bunlara
magnezyum, manganez, kobalt,
sodyum, kalsiyum, potasyum ve bor
dâhildir. Ancak endişelenmeyin, bu eser
mineralleri elde etmek için tuzlu su içm-
enize gerek yok. Denizin içinde veya
yakınında olduğunuzda cildiniz tarafından
vücudunuz tarafından emilirler” şeklinde
konuştu.
BAĞIŞIKLIK SİSTEMİNİ GÜÇLENDİRİR
Deniz suyunun bağışıklık sistemine olumlu
etkileri olduğunu dile getiren Uzm. Dr.
Yaşan, “Deniz suyu bağışıklık sistemine,
anemiye ve yüksek kan şekeri düzeylerine
iyi gelir. Bu nedenle modern tıpta, özellikle
bağışıklık sistemimize yardımcı olma özel-
liği nedeniyle artık her zamankinden daha
fazla kullanılıyor. Ayrıca tuzlu su virüslere,
bakterilere ve patojenlere karşı direncimizi
arttırır” dedi. >>İHA

Yapay zeka ile akciğer
kanserinde erken teşhis imkanı
TÜBİTAK 1001 destekli proje, makine öğrenmesi
kullanarak akciğer kanseri tanısında devrim yaratmayı
hedefliyor. Doç. Dr. Handan Tanyıldızı Kökkülünk
liderliğindeki proje ekibi, sarkopeni, yeni nesil inflamasyon
belirteçleri ve PET/BT anatomik-metabolik biyobelirteçler
aracılığıyla daha hızlı ve doğru tanı konulmasını amaçlıyor.
Artan dünya nüfusuyla birlikte sağlık
alanında hastalık tanısının sadece
insan gücüyle yönetilmesi mümkün
görülmemektedir. Maliyetlerin azal-
ması, verimliliğin artması, dikkatsizlik
ve bilgi eksikliğinden kaynaklanan
personel hatalarının ortadan kaldırıl-
ması ve hastalara hızlı, doğru ve
güvenilir şekilde tanı koyulması için
yapay zeka teknolojileri kullanılmak-
tadır. Bu noktada, makine öğren-
mesinin, toplumumuzda yüksek insi-
dans gösteren ve hızlı ilerleyen
kanser türlerinden biri olan akciğer
kanseri tanısını koyabilmek amacıyla
kullanılması önem kazanmaktadır. Bu
bağlamda, "Sarkopeni, Yeni Nesil
Enflamasyon Belirteçleri ve PET/BT
Anatomik-Metabolik Biyobelirteçler
Aracılığıyla Makine Öğrenmesi ile
Akciğer Kanseri Tanısının Tahmin
Edilmesi" başlıklı TÜBİTAK 1001 projesi
ile Altınbaş Üniversitesinden Doç. Dr.
Handan Tanyıldızı Kökkülünk “Akciğer
kanserinin erken tanısını desteklemeyi
hedefliyoruz” dedi. Proje kapsamında

ayrıca akciğer kanseri teşhis ve
tedavisindeki bu yenilikçi yaklaşımın,
erken tanı sayesinde hastaların
yaşam kalitesini artırması ve sağlık
sistemlerine büyük fayda sağlaması
beklenmektedir” dedi.>>İHA

Eroğlu’ndan AGC’ye
hayırlı olsun ziyareti
Eski Orman ve Su İşleri Bakanı Prof. Dr. Veysel
Eroğlu Afyon Gazeteciler Cemiyeti yönetimine

hayırlı olsun ziyareti gerçekleştirdi.
Eski Orman ve Su İşleri Bakanı Prof. Dr.
Veysel Eroğlu, Afyon Gazeteciler Cemiyeti
Başkanı Önder Artuk'u ziyaret ederek hayır-
lı olsun dileklerinde bulundu. Eroğlu
ziyarette ayrıca Afyonkarahisar’ın gelişimine
dair önemli açıklamalarda yaptı. Ziyarette
konuşan Eroğlu, ülke için projeler üretmeye
devam ettiğini ifade ederek, ipek yolunu
Afyonkarahisar’dan geçireceklerinin altını
çizdi. Eroğlu, “Cumhuriyetin kurulduğu,
zaferin kazanıldığı topraklar. Dolayısıyla
buraya ne yapılırsa azdır. Bu bizim vatana
ve bu ülkeye olan borcumuz. Soranlara
ölünce emekli olacağım diyorum. Ben şu
anda ne kadar çok proje üretiyorum bir bils-
eniz. Mesela size bir müjde vereyim, ilk defa
burada açıklıyorum, bu proje aslında benim
projem. 22 Nisan'da Cumhurbaşkanımızla
Irak'taydık. ‘Kalkınma Projesi’ni 2019 yılında
teklif etmiştim. O dönemde gündeme alın-
madı, hatta otoban yapacaklardı. Ben
ortasına bir de demir yolu olsun diye fikir
öne sürdüm. Bu dediğim güzergah
Afyonkarahisar’dan geçecek. İpek yolunu
Afyonkarahisar’dan geçireceğiz. Bafra’dan
başlayan Basra, Bağdat ve Türkiye'de
Afyon'dan ve Avrupa'ya gidecek olan Irak
Kalkınma Yolu buradan geçiyor, Allah'a
şükür. 1940'larda burası bir şey yapılamaz
denilen projeleri gerçekleştirdik. Bir nehir
ıslah projesiyle Afyon'un şehirleşmesine
büyük katkı sağladık.” İfadelerini kullandı.

EROĞLU “IRAK KALKINMA
YOLU PROJESİ AFYON'UN EKONOMİK

AÇIDAN DAHA DA İLERİ GİTMESİNİ
SAĞLAYACAK”

Kalkınma projelerinden de bahseden
Eroğlu, Cumhurbaşkanı ile Irak'ta bir kalkın-
ma projesini imzaladıklarını ve bu projenin
Afyon'un ekonomik ve stratejik konumunu

daha da güçlendireceğini dile getirdi.
Afyon'un gelişimi için yapılan çalışmalara da
değinen Eroğlu, geçmişte hükümetlerin bek-
lediği projelerin gerçekleştirilmesinin önem-
ine işaret etti. "Irak Kalkınma Yolu projesi
Afyon'un ekonomik açıdan daha da ileri
gitmesini sağlayacak." dedi.

EROĞLU “GÖNÜLDEN
TEBRİK EDİYORUM”

Afyon Gazeteciler cemiyeti hakkında da
açıklamalar yapan Eroğlu, “Bütün medyanın
çok büyük bir rolü var. Gazeteler, televizyon,
burası ve cemiyet. İnşallah bundan sonra
da bu hizmetler artarak devam eder.
İnşallah hayırlı olsun. Tekrar tebrik ediyorum
sizi ve bütün yönetim kurulu arkadaşları.
Gönülden tebrik ediyorum. Başarıların
devamı diliyorum.” şeklinde konuştu.

ARTUK “İNŞALLAH GÖREVİMİZİN
HAKKINI VERİRİZ”

Daha sonra söz alan Afyon Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı Önder Artuk ise ziyaretten
dolayı memnuniyetini dile getirerek,
Eroğlu'nun Afyonkarahisar'a olan katkıları
için teşekkür etti. “Ziyaretinizle bizi şere-
flendirdiniz. Tabi burada gazeteciler
cemiyetimizin en kıdemli ve ilk üyesi olarak
gelmeniz bizi aile olarak mutlu etti.
Cemiyetimiz takdir edersiniz ki 83 yılında
kurulmuş, camiamızın duayen gazeteci-
lerinden oluşan güçlü bir sivil toplum örgütü.
Biz tabii bu noktada yapmış olduğunuz
hizmetlerden dolayı hem size çok teşekkür
ediyoruz. Biz de basın olarak üzerimize
düşen ne varsa her zaman sizinle birlikte yol
yürümekten mutluyuz efendim. Tabi burada
cemiyetimizde bir seçim gibi değil. Sağolsun
üstadlarımız bu bayrağı bize devrettiler.
İnşallah biz de hakkını veririz.” Şeklinde
konuştu. >>HÜDAYİ ACAR
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Milletvekili Arslan’dan sağlık
teşkilatına taze kan müjdesi

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan
Arslan, Afyonkarahisar’daki sağlık kuru-
luşlarına 29 uzman doktor, 8 pratisyen

hekim' 1 çocuk diş doktoru ve 53 sağlık
çalışanın görev yapacağını duyurdu.
Görev yapacak hekim ve sağlık çalışan-
larında kurum içi atama ile tahsisi ile 20'si
uzman doktor, 5'i pratisyen hekim ve 53'ü
sağlık çalışanı kadroları kura sonuçları, ter-
cihlere göre 26 Temmuz’da belli olacak. Bu
atamalarla birlikte Devlet Hizmeti
Yükümlülüğü kapsamında da 9 uzman dok-
tor, 3 pratisyen hekim görev yapacak.

“BEKLENTİLERİMİZİ KARŞILIYOR”
Afyonkarahisar’ın sağlık alanında önemli bir kon-
umda olduğunu duyuran Milletvekili Dr. Arslan,
“İlimizdeki ihtiyaçlara binaen birlikte yaptığımız istişare
ve Sağlık Bakanlığımız ile yaptığımız görüşmeler sonucunda
şehrimizin beklentilerini karşılayacak nitelikte sağlık personelini ilimize
kazandırmanın gurur ve heyecanını yaşıyoruz. Afyonkarahisar’ın bu

konuda çok önemli bir konumda olmasından dolayı en iyi
yatırımı ve bu yatırımlar içerisinde verimli hizmeti sağlaya-

cak sağlık çalışanlarımızı şehrimize kazandırarak
hemşehrilerimize beklentiler dahilinde hizmet sun-
manın gayreti içerisinde olacağız” dedi.

“AJANDAMIZI AÇIYOR İHTİYAÇLARI TALEP
EDİYORUZ”

“Sağlık alanında Afyonkarahisar ve ilçelerinde
vatandaşlarımızın beklentileri ve taleplerini
araştırıyor ve kendimize ödev olarak alıyoruz”
diyen Arslan sözlerini şöyle noktaladı;

Milletvekillerimiz, il müdürlerimiz, teşkilatımız ve
hemşehrilerimiz ile birlikte ilimizde ihtiyaç olan ne

varsa her birini ayrı ayrı çalışarak hazırlıklarımızı
Sağlık Bakanlığımızın ilgili birimlerine giderek iletiyor

ve çözülene kadar çalışıyor, takip ediyoruz. Bu konuda
bize desteklerini esirgeyemeyen başta Cumhurbaşkanımız

Sayın Recep Tayyip Erdoğan olmak üzere, Sağlık Bakanımız
Prof. Dr. Sayın Kemal Memişoğlu’na, milletvekillerimize ve emeği
geçenlere teşekkür ediyorum. >>HÜDAYİ ACAR

Vefatından 36 yıl
sonra şehit sayıldı
7 Mart 1988 tarihinde Van Çaldıran'da askerlik görevini yaparken
hayatını kaybeden Afyonkarahisarlı Jandarma Er Osman Savsar,

36 yıl sonra şehit olarak kabul edildi. 36 yıl sonra oğlunun şehit
sayıldığı haberini alan 78 yaşındaki anne, gözyaşlarına hakim olamadı.
Kent merkezi Susuz beldesi nüfusuna kayıtlı Jandarma Er Osman
Savsar, 1988'de Van'ın Çavdıran ilçesinde jandarma er olarak görev
yaptığı sırada rahatsızlandı. Durumunu bölük komutanına aktaran
Savsar, yoğun kar yağışı nedeniyle yolların kapanmasından dolayı 3
gün boyunca görev yaptığı askerinin revirinde tedavi altına alınmak
zorunda kaldı. 3 günün ardından birlik komutanının tedavisi için bir
üst komutanlık olan tabur merkezine sevki için bilgi vermesinin
ardından Savsar, öncelikle Van'ın Çubuklu köyüne kızakla götürüldü.
Oradan tedavisinin yapılacağı tabur merkezine aktarılırken Savsar
yolda hayatını kaybetti. Olumsuz hava şartları nedeniyle tedavisinde
gecikme yaşanmasından dolayı hayatını kaybeden Savsar, ailesinin
ve Türkiye Harp Malulü Gaziler, Şehit, Dul ve Yetimler Derneği
Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail Kumartaşlı'nın başvuruları
üzerine 1 Ağustos 2023 tarihinden itibaren, 36 yılın ardından şehit
kabul edildi.

“ALLAH'IM DEVLETİMİZE, MİLLETİMİZE ZEVAL VERESİN”
78 yaşındaki annesi Melahat Savsar, ağabeyi Basri Savsar ve kız
kardeşi Serpil Karakaya'ya 36 yıl sonra gelen şehitlik haberini
Başkan Kumartaşlı evlerinde verdi. Şehidin evine 36 yılın ardından
Türk bayrağı asıldı. İsmail Kumartaşlı, şehidin Susuz'da bulunan
mezarlığının yaptırılacağını da bildirdi. Anne Melahat Savsar,
“Rabbime şükrediyorum. Allah'ım devletimize, milletimize zeval

veresin. Bana dünyayı bahşettiler. Herkese teşekkür ediyorum” dedi
“BU BİZİM İÇİMİZDE UKDEYDİ”

Şehidin kardeşi Sabri Savsar ise amaçlarının kardeşlerinin şehit
sayılması olduğunu kaydetti. Savsar, “Bizim gayemiz, Türk bayrağını
evimize, kardeşimin mezarına asabilmekti. Tüm şehitlerimizin evler-
ine Türk bayrağı asılıyor, bu bizim içimizde ukdeydi. Kardeşim hay-
atını kaybedeli 36 yıl oldu bugüne kadar kimseden hiçbir şey talep
etmedik. Bize bu imkânı sağlayan herkesten Allah razı olsun” diye
konuştu.

“GEÇ DE OLSA DEVLETİMİZ ADINA
BAYRAĞIMIZI TESLİM ETTİK”

Türkiye Harp Malulü Gaziler, Şehit, Dul ve Yetimler Derneği
Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail Kumartaşlı, ailenin evlatlarının
şehit sayılası için daha önce girişimlerde bulunduğunu ancak red
cevabı aldıklarını dile getirdi. Kumartaşlı, “1988 yılından bugüne 36
yıldır ailemiz girişimlerde bulunmuş ancak ret cevabı almışlar. Biz
ailemizle tanıştıktan sonra gerekli mevkilere müracaatımızı yaptık.
Bugün rahmetli Savsar'ın vazife malulü yani şehit kabul edildiği
Türkiye Cumhuriyeti Emekli Sandığı Genel Müdürlüğü tarafından
tarafımıza tebliğ edildi. Biz de üzücü ama bir yandan da mutlu haberi
ailemize bizzat gelerek bildirmek istedik. Duygulandık, geç de olsa
devletimiz adına bayrağımızı teslim ettik” dedi. >>İHA

Afyonkarahisar’da sağlık teşkilatına taze kan geliyor. Müjdeyi AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan Arslan verdi. Afyonkarahisar’daki

sağlık kuruluşlarına kadro tahsisleri ve zorunlu devlet hizmet yükümlüğü
kapsamında 29 uzman doktor, 8 pratisyen hekim, 1 çocuk diş doktoru ve 53

sağlık çalışanları tercihlere göre kura sonuçları ile göreve başlayacak.

Kaymakam Bilici: “Eğitim
noktasında sağlanan başarı
herkesi çok mutlu etti”
Afyonkarahisar Emirdağ Kaymakamı Osman
Bilici, ilçenin eğitim noktasında sağladığı
başarının herkesi çok mutlu ettiğini
kaydederek, emeği geçenlere teşekkür etti.
2024 Liselere Giriş Sınavı (LGS) Türkiye birincilerinden Emirdağ Mithat Paşa
Ortaokulu öğrencisi Büşra Yüce, ailesi ve okul yöneticileri Kaymakam Bilici'yi
makamında ziyaret etti. Yüce'nin kazandığı başarının ailesi ve öğretmenleri ile
birlikte ilçe halkını gururlandırdığını belirten Kaymakam Bilici, Yüce'yi tebrik
ederken, kendisine ödül takdiminde bulunarak bundan sonraki eğitim hayatın-
da başarılar diledi. Kaymakam Bilici ayrıca Mithat Paşa Ortaokulu Müdürü
Emrullah Hurma ve Müdür Yardımcısı Veysel Akdeniz ile birlikte öğretmenlere
verdikleri emeklerden dolayı teşekkürlerini iletti. >>İHA

Afyonkarahisar’da
sel baskılarına
karşı uyarı yapıldı

Meteoroloji Genel
Müdürlüğü tarafından
yapılan son
değerlendirmelere
göre bugün
öğleden sonra
Afyonkarahisar’da
sağanak yağış
bekleniyor.

Meteoroloji Genel Müdürlüğü 5.
Bölge Müdürlüğü tarafından
yapılan açıklamada bugün Öğle-
den sonra Denizli ve
Afyonkarahisar'da başlayacak
olan gök gürültülü sağanak
yağışlara karşı uyarıda bulundu.
5. Bölge müdürlüğü tarafından

yapılan açıklamada “Kuvvetli
yağışlarla birlikte sel, su baskını,
yıldırım, yerel dolu yağışı, yağış
anında ani kuvvetli rüzgar ve kısa
süreli fırtına ile ulaşımda
aksamalar gibi olumsuzluklara
karşı dikkatli ve tedbirli olun-
malıdır” ifadeleri yer aldı. >>İHA

Afyonkarahisar’da bir kadın ağaca asılı halde bulundu.
Olay, AFYONKARAHİSARA bağlı Dinar’ın Tatarlı Beldesinde meydana geldi.
Edinilen bilgiye göre G.G., isimli 55 yaşındaki kadın Kadılar yolunda bir tarlada
ağaca asılı bir halde bulundu. Çevredekilerin ihbarı üzerine olay yerine
Jandarma ekipleri sevk edildi. Olayla ilgili inceleme başlatıldı.>>ANAHABER
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İİççmmee  ssiiggaarraayyıı  ssaağğIIııkkttaa
ssııhhhhaattttee  kkaall,,  iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Cumhurbaşkanı Erdoğan: “İsrail'in durdurulması 
ve kalıcı ateşkesi kabul etmeye zorlanması lazım”   

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, “Kural temelli uluslararası 
sistemin sütunlarının sarsılmakta olduğu bir dönemden geçiyoruz” dedi. 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Bağımsızlık Sarayı'nda
düzenlenen Şanghay İşbirliği Örgütü

(ŞİÖ) 24'üncü Devlet Başkanları Zirvesi
Genişletilmiş Oturumu'nda konuştu. Zirveye
katılmaktan duyduğu memnuniyeti dile
getiren Cumhurbaşkanı Erdoğan, Kazakistan
Cumhurbaşkanı Kasım Cömert Tokayev'e
daveti için teşekkür etti. Cumhurbaşkanı
Erdoğan, ŞİÖ üyeliğine yeni kabul edilen
Belarus'u ve Ocak 2025 itibariyle ŞİÖ Genel
Sekreterliğini üstlenecek Nurlan
Yermekbayev'i de kutladı. 

KURAL TEMELLİ ULUSLARARASI 
SİSTEMİN SÜTUNLARININ SARSILMAKTA

OLDUĞU BİR DÖNEMDEN GEÇİYORUZ
Zirve için belirlenen, "Sürdürülebilir Barış ve
Kalkınma Arayışında Çok Taraflı Diyaloğun
Güçlendirilmesi" temasının son derece isa-
betli olduğunu söyleyen Cumhurbaşkanı
Erdoğan, “Kural temelli uluslararası sistemin
sütunlarının sarsılmakta olduğu bir dönem-
den geçiyoruz. Terörizm, İslam ve yabancı
düşmanlığı, düzensiz göç, iklim değişikliği,
enerji ve gıda güvenliğiyle tedarik zincir-
lerindeki aksamalar gibi meydan okumalar,
yaşanan jeopolitik sarsıntıların şiddetini
artırıyor. Bunun en son ve acı örneği hep-
imizin gözleri önünde Gazze başta olmak
üzere işgal edilmiş Filistin topraklarında
sergilenmektedir" diye konuştu. 
MÜTEMADİYEN MEVCUT 
ULUSLARARASI DÜZENİN
ZAFİYETLERİNE DİKKATİ ÇEKİYORUZ 
Gazze'de ayrım gözetmeksizin gerçekleştir-
ilen saldırılarda yaklaşık 40 bin masum
insanın hayatını kaybettiğini hatırlatan
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Yaklaşık 90 bin
Filistinlinin yaralandığı, 16 binden fazla
masum çocuğun altında can verdikleri yıkın-
tılar, esasen meşruiyetini kaybeden ulus-
lararası sistemin enkazıdır. Bu yıkıma son
vermek için İsrail'in durdurulması ve kalıcı
ateşkesi kabul etmeye zorlanması lazım.
Bunun için de İsrail yönetimi üzerindeki
baskının arttırılarak sürdürülmesi gerekiyor.
Elbette uluslararası düzenin karşı karşıya
kaldığı tüm bu krizler karşısında karamsar-
lığa kapılmadan tüm samimiyet ve gayretiyle
küresel adalet için seslerini yükselten ilkeli
ülkeler de var. Türkiye olarak mütemadiyen
mevcut uluslararası düzenin zafiyetlerine
dikkati çekiyoruz” ifadelerin kullandı.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Güçlünün haklı
olduğu değil haklının güçlü olduğu, küresel
adaletsizlikleri ortadan kaldıran, ekonomik
eşitsizliklerin üzerine giden, barış, güvenlik,
istikrar ve refah üreten etkili ve tüm insanlığı
kucaklayıcı bir uluslararası sistemin inşası
için tüm engellemelere rağmen çalışıyoruz.
Amacımız, insanı ve insani değerleri
merkeze alan girişimci diplomasi anlayışıyla
bölgemizde ve ötesinde bir barış kuşağı
tesis etmektir. Dünya bu çalkantıları
yaşarken aynı zamanda bir terör tehlikesiyle
de karşı karşıyadır” açıklamasını yaptı. 
ŞANGHAY İŞBİRLİĞİ TEŞKİLATI İLE
DİYALOĞUMUZU DAHA DA
GÜÇLENDİRMEYE HAZIRIZ 
Türkiye'nin, on binlerce vatandaşını terör
örgütlerine kurban verdiğini, terörün kanlı

yüzünü çok iyi bilen ve tanıyan bir ülke
olduğunu hatırlatan Cumhurbaşkanı
Erdoğan, Türkiye'nin, terör örgütleri PKK,
PYD, YPG, FETÖ ve DEAŞ dahil terörizmin
farklı biçim ve tezahürleriyle 40 yıldır
mücadele ettiğini ve etmeye de devam ede-
ceğini söyledi. Türkiye'nin uzun yıllara
dayanan terörle mücadele tecrübesinin, ulus-
lararası iş birliğinin bu tehditle başa çıkmak
için elzem olduğunu gösterdiğini vurgulayan
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Bu kapsamda
Şanghay İşbirliği Teşkilatı ile diyaloğumuzu
daha da güçlendirmeye hazırız. Bölgesel
çatışmalar, siyasi istikrarsızlıklar ve yoksulluk
tarafından tetiklenen uluslararası göç
hareketleri de temel kırılganlıklardan birisi
hâline geldi" dedi. Türkiye'nin, geçici koruma
altındaki Suriyeliler de dâhil olmak üzere
yaklaşık 4 milyondan fazla yerinden edilmiş
insana ev sahipliği yaptığını söyleyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, açıklamasını şu
şekilde sürdürdü. "Uluslararası toplumun da

sorumluluk bilinciyle hareket etmesi gerek-
tiğini her fırsatta dile getiriyoruz. İnsani
yardımlar, bahsettiğimiz sorunlarla
mücadelede temel araçlardan bir diğeridir.
Gazze'ye gönderilen yardımların üçte birini
Türkiye olarak biz üstlendik. Yaklaşık 620
ton insani yardım taşıyan 20'nci iyilik treni-
miz, 12 Haziran'da Afganistan'a ulaştı. Keza
yakın zamanda toplamda 24 tonluk gıda
maddesi ve ilacı da Türk Hava
Kuvvetlerimize ait bir kargo uçağıyla
Afganistan'a ilettik. Bu bağlamda da sizlerle
ortak bir sinerji oluşturmaya hazırız.” 
ŞANGHAY İŞBİRLİĞİ TEŞKİLATI İLE BU
MİNVALDE DE İLİŞKİLERİMİZİ
GELİŞTİRMEYE ÖNEM VERİYORUZ
Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Uluslararası
toplumun sağduyulu, sorun çözücü ve ilkeli
bir mensubu olarak Türkiye, küresel sına-
malarla mücadelede önemli bir güç
çarpanıdır. Yeniden Asya girişimimizle ata
yurdumuz Asya ile ilişkilerimizi her alanda
karşılıklı yarar ve ortak öncelikler temelinde
güçlendirmeyi hedefliyoruz. Girişim kap-
samında Asya'nın kadim istişare geleneğinin
temsilcisi olan ve çok taraflı bir diyalog zemi-
ninin temsilcisi Şanghay İşbirliği Teşkilatı ile
bu minvalde de ilişkilerimizi geliştirmeye
önem veriyoruz” ifadelerini kullandı. 
İŞ BİRLİĞİMİZİ SÜRDÜRMEYE 

DEVAM EDECEĞİZ
Türkiye'nin 2013'ten bu yana sahip olduğu
diyalog ortaklığı statüsü sayesinde Şanghay
İşbirliği Örgütünün, Asya ile önemli diyalog
kanallarından biri hâline geldiğini ifade eden
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Bilindiği üzere
2017'de Teşkilatın, Enerji Kulübü Üst Düzey
Grubu'nun dönem başkanlığı görevini üstlen-
miştik. Üye olmayan bir devletin böyle bir
görevi icra etmesi teşkilat için de bir ilki teşkil
etmişti. Ülkemizce layıkıyla yerine getirilen
bu sorumluluk, teşkilatla ilişkilerimizin ne
kadar geliştiğini göstermesi bakımından çok
kıymetli. Teşkilatın Asya'da çok taraflılık
hedefine katkı sağlamaya, güvenlik, enerji ve
bağlantısallık başta olmak üzere birçok alan-
da iş birliğimizi sürdürmeye devam ede-
ceğiz” açıklamasını yaptı. >>İHA
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BAŞKAN ŞAHİN GÖREVE HIZLI BAŞLADI
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Av. Turgay Şahin, ilk ziyaretini Gazi Mahallesinde muhtarlık ve

esnaflara yaptı. Cuma namazı sonrasında il yönetim kurulu üyeleri, merkez ilçe yönetim kurulu üyeleri
ile birlikte ziyaret eden Şahin, “telefonlarımız da kapılarımız da Afyonkarahisar halkına açıktır” dedi. 

AKParti Afyonkarahisar İl Başkanı
Av. Turgay Şahin, göreve hızlı
başladı, sahaya indi. Cuma

namazı sonrasında il yönetim kurulu üyeleri,
merkez ilçe yönetim kurulu üyeleri ile birlikte
esnaf ziyareti gerçekleştirdi. Başkan Şahin
Cuma namazını Gazi Mahallesi Mevlevi
Camii’nde kıldı. Namaz sonrasında ise Gazi
Mahallesi Muhtarlığı’nı ziyaret etti, muhtar
azalarıyla bir araya gelerek Gazi Mahallesi ile

ilgili çalışmalar hakkında istişarelerde bulundu-
lar. Başkan Şahin akabinde ise Ataköy Migros
civarındaki esnafları ziyaret etti. 

“HEMŞEHRİLERİMİZ İLE 
SIK SIK BİR ARAYA GELECEĞİZ”

Esnaf ziyareti sonrasında açıklamada bulunan
AK Parti İl Başkanı Av. Turgay Şahin;
“Esnafımızın sorunlarını dinlemek ve çözüm
üretmek bizim en önemli önceliklerimizdendir.
Esnaflarımızın işlerini kolaylaştırmak ve

geliştirmek adına her zaman yanlarında ola-
cağımızı da belirtmek istiyorum. Esnaflarımızın
destekleriyle de Afyonkarahisar’ımız için daha
güçlü adımlarla ilerlemeye devam edeceğiz.
Önümüzdeki süreçte de şehrimizin her bir
semtinde hemşehrilerimizle sık sık bir araya
gelerek talep ve önerilerini dinleme imkânı
bulacağız. Bununla birlikte telefonlarımız da
kapılarımız Afyonkarahisar halkına sonuna
kadar açıktır” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Eğitim öğretim yılı sene sonu
değerlendirme toplantısı yapıldı
2023-2024 Eğitim Öğretim yılı sene sonu değerlendirme toplantısı

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci’nin başkanlığında yapıldı.
İl Milli Eğitim Müdür Yardımcıları Mevlüt Çınar ve Fatih Akçil ile
birlikte 17 İlçe Milli Eğitim Müdürü ve İl Milli Eğitim Şube
Müdürlerinin katıldığı değerlendirme toplantısı hocalar ilçede İl
Müdürü Miraç Sünnetci’nin başkanlığında gerçekleştirildi. Yıl
sonu değerlendirme toplantısı kapsamında; 2023-2024 Eğitim
öğretim yılının genel analizi yapılırken ilimizin Liselere Geçiş
Sistemi (LGS) Merkezi Sınavı’nda elde ettiği başarılar üzerine
ayrıntılı değerlendirmelerde bulunuldu. İlçelerdeki ve il merkezin-
deki okulların bakım ve onarım faaliyetlerinin gündeme getirildiği
toplantıda iyileştirme çalışmaları için planlamalar görüşüldü. Yaz

döneminde açılacak olan DYK Kursları ve diğer gündem mad-
delerinin görüşüldüğü toplantıda İl Müdürü Miraç Sünnetci; “
Başarılarla dolu geçirilen bir eğitim öğretim yılının daha sonuna
geldik. Öğrencilerimizin gurur duyulacak başarıları hepimizin
yüzünü güldürdü. Bizler eğitimin her kademesinde kaliteyi arttır-
mak için çalışıyoruz. Yaptığımız çalışmaların olumlu sonuçlarını
aldığımızı görmek yolumuzun doğruluğunu gösteriyor bize. Çık-
mış olduğumuz bu başarı yolculuğunda hepinize emekleriniz için
teşekkür ediyor, başarılarımızın artarak devam etmesini temenni
ediyorum” dedi. >>İZZET IŞIK

Eczacılık fakültesi araştırma projesi
poster sunumları ödüllendirildi
Bu sene mezun olan AFSÜ Eczacılık Fakültesi son sınıf

öğrencilerimizin Araştırma Projesi Dersi kapsamında
hazırladıkları bilimsel posterler, görücüye çıktı. 

Fakülte binasında düzenlenen ve
Rektörümüz Prof. Dr. Nurullah
Okumuş’un da katıldığı etkinlikte öğren-
cilerimiz, lisans eğitimleri boyunca
edindikleri bilgiler doğrultusunda öğre-
tim üyelerimizin danışmanlığında hazır-
ladıkları bilimsel çalışmalar hakkında,
sunumlar gerçekleştirdi.Bilimsel poster-
lerin, sözel sunumu görsel destekle
güçlendiren pratik ve etkili bir akademik
çalışma olduğunu belirten Prof. Dr.
Okumuş, sınırlı zamanda ve görüşme
aralığında yapılan bilgilendirici ve inter-
aktif nitelikli sunumların, özellikle
akademik kariyer hedefleyen gençler için
son derece yararlı bir deneyim olduğunu
belirterek öğrencilerimizi ve danışman-
larını kutladı. Etkinlikte, Eczacılık
Fakültesi Öğretim Üyelerimiz Doç. Dr.
Bülent Kırkan, Doç. Dr. Fatih Göger ve
Arş. Gör. Halise Betül Aslan’dan oluşan
“Araştırma Projesi Poster Sunumu
İnceleme ve Değerlendirme Komisyonu”
tarafından; konu ilginçliği/özgünlüğü,

sunum, anlatım, görsellik ve mesajı ilete-
bilme becerisi bakımlarından değer-
lendirilen üç çalışma ödüllendirildi.
Poster birincilik ödülüne, öğrencimiz
Özge Demirel’in, Doç. Dr. Serap Şahin
Bölükbaşı danışmanlığında hazırladığı
“Duloksetin Hidroklorür’ün DU-145
Prostat Kanser Hücreleri Üzerine
Sitotoksik Etkisinin Araştırılması” projesi
layık görüldü. Öğrencimiz Sevde Saliha
Tarakcı’nın, Dr. Öğr. Üyesi Ozan
Kılıçkaya danışmanlığında hazırladığı
“YidC İnsertaz Hedefli Halkasal Peptit
Tasarımı” ikincilik ödülü alırken
öğrencimiz Zehra Keçeci’nin, Doç. Dr.
Gamze Göger danışmanlığında hazır-
ladığı “Cymbopon Nardus L. Rendle -
Sitronella- Uçucu Yağının Antibakteriyel
Maddeler ile Kombinasyonlarının
Araştırılması” posteri üçüncülük ödülü
almaya hak kazandı. Dereceye giren
öğrencilerimize ödüllerini Eczacılık
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Cengiz
Sarıkürkcü takdim etti. >>HÜDAYİ ACAR
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“BU ŞEHRE HEP BİRLİKTE 
GÜZEL HİZMETLER YAPACAĞIZ”

Vali Yiğitbaşı: 

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, belediye
başkanlarına seslenerek, “Afyonkarahisar ortak paydasında bu

şehre hep birlikte güzel hizmetler yapacağız” dedi.
Vali Yiğitbaşı, belediye başkanlarına yönelik olarak gerçek-
leştirilen ‘Eğitim ve Koordinasyon’ toplantısına başkanlık
yaptı. Toplantıda belediye başkanlarının görev sürelerince
en çok kullandıkları kamu hizmetleri ve kanunlar konusunda
ilgili kurum müdürlerince bilgilendirmeler yapıldı. Toplantıda
işbirliği ve ortak akıl vurgusu yapan Vali Yiğitbaşı,
Afyonkarahisar ortak paydasında bu şehre hep birlikte güzel
hizmetler yapacaklarını söyledi. Konuşmaların ardından
toplantı farklı konulardaki uzmanların yaptığı bilgilendirmeler
ile devam etti. Toplantıya Vali Yiğitbaşı’nın yanı sıra Belediye
başkanı Burcu Köksal, İl Emniyet Müdürü Mahmut Ay, İl
Jandarma Komutanı Albay Tolga Yağan’da katıldı. >>İHA

Başkan Köksal, 
ÖĞRENCİLERİ YÜZMEYE DAVET ETTİ
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal,
geçtiğimiz dönem hizmete alınan Olimpik Yüzme
Havuzunda sıkıntılardan dolayı kullanılmadığını
ve tesisin tekrar kullanıma kazandırılması için

çalışmaları tamamladıklarını söyledi.

Afyonkarahisar Belediye
Başkanı Burcu Köksal
sosyal medyadan bir

video yayımlayarak, atıl
vaziyette olan olimpik yüzme
havuzunun tadilatı tamamla-
narak tekrar faaliyete geçtiği-
ni söyledi. Başkan Köksal,
“Olimpik yüzme havuzu
malum daha öncesinde
yapılmış ama kullanılamıyor-
du. Birtakım sızıntılar vardı.
İçinde ki ilaçlamalar ile ilgili
sıkıntılar vardı. Biz mazbatayı
aldıktan sonra olimpik yüzme havuzu-
nun böyle atıl durumda ve kullanılamaz
olmasından dolayı büyük üzüntü duyduk.
Bu olimpik yüzme havuzunun Afyon’a
kazandırılması gerektiğinin kanaatine
vardık. Çalışmalarımız yaptık ve olimpik
yüzme havuzunda, yaz dönemi çocuk-

larımızın ve öğrencilerimizin
yüzme aktivitelerini yapmak ve

aynı zaman burada bulunan
ve şampiyonalara katılan
yüzücülerimizin de bu
havuzdan yararlanmaları
sebebiyle kullanıma açtık.
Bunlar Afyonkarahisarlı
vatandaşların beklediği
talepler. Bu talepleri en hızlı

şekilde yapmak zorundayız.
Ben isterdim ki olimpik yüzme

havuzunu her şeyiyle tam
olarak bizlere teslim etmiş olun.

Bizlere kusurlu mal teslim edildi. Biz
ancak yetiştirebildik. İki buçuk aylık yaz tatili
var öğrencilerimizin bundan faydalan-
malarını istiyoruz. Tüm çocuklarımızı
yüzme havuzumuzda düzenlenecek
kurslara bekliyorum” ifadelerin kullandı.
>>İBRAHİM ARTIÇ

TÜBİTAK projesi kapanış paneli gerçekleştirildi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) öğretim üyeleri tarafından TUBİTAK Projesi kapsamında düzenlenen

“Öğretmen Eğitiminde Ters Yüz edilmiş STEM (Bilim, Teknoloji, Mühendislik ve Matematik) Öğretimi Ders
Programının Geliştirilmesi, Uygulanması ve Değerlendirilmesi” temalı kapanış paneli gerçekleştirildi.

Abdullah Kaptan Konferans Salonunda düzenlenen
panele; AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker,
Eğitim Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Nusret Koca ile bir-
likte akademik personel ve öğrenciler katıldı. Projenin
yürütücülüğünü yapan Eğitim Fakültesi Öğretim
Üyesi Doç. Dr. Koray Kasapoğlu programın açış
konuşmasında; projenin amacının ters yüz edilmiş
STEM öğretimi programını geliştirmek, uygulamak ve
Eisner’in eğitsel eleştiri modeli ile değerlendirmek
olduğunu belirtti. Kasapoğlu, “Okul öncesi öğretim-
den ortaöğretime (K-8) kadar tüm eğitim
kademelerinde STEM’in yaygınlaştırılmasına katkı
sağlayabilecek öğretmen adaylarının iş birliği
yaparak farklı disiplinleri bir araya getirmelerini ve
bunları entegre etmelerini hedeflemiştik. Ters yüz
öğretme ile aday öğretmenlerimize zamanı etkili
yönetmeyi öğretmek de hedeflerimiz arasındaydı”
dedi. Projenin, Türkiye’de devlet üniversitelerinde
STEM eğitimi ile ilgili ters yüz öğrenmeyi baz alarak
öncü olmasının projeyi özgün kıldığına dikkat çeken
Kasapoğlu, “Farklı programlarda öğrenim gören
öğretmen adaylarını da bir araya getirmesi, takım
öğretimi ile bir modelin uygulanmış olması, aynı anda
7 öğretim üyesinin öğretime dahil olmaları ve pro-
gram etkililiğinin Eisner’in eğitsel eleştiri modeli ile
değerlendirilmiş olması projeyi özgün kılan taraflarıy-
dı” diye konuştu.

“MATEMATİK, EVRENSEL BİR DİLDİR”
Proje ekip üyesi olan Rektör Yardımcısı Prof. Dr.
Murat Peker ise proje kapsamında 6 farklı branşta
öğretmen adaylarına sunulan ters yüz öğretmenin
uygulandığı bir öğrenme öğretme ortamı olmasının
yanı sıra STEM ile birleştirilmesinin projeye özgünlük
kattığını söyledi. Peker, “Bu proje, yapay zekâ çağı
olan günümüzde önceden öğrenmelerinin kolay
olduğu varsayılırsa, sınıflarımızda önümüzdeki
senelerde rahatlıkla uygulayabileceğimiz bir yöntem
olarak karşımıza çıkacak. Proje kapsamında 6 farklı
branşta öğretmen adaylarına öncelikle uzaktan

eğitim sistemine disiplinlere özgü eğitimleri yükledik.
Bu disiplinlerden biri de matematik idi. Öğretmen
adaylarına bu kapsamda düşünme, matematiksel
düşünme, model, modelleme ve matematiksel mod-
elleme ile ilgili bir eğitim verdik. Matematiksel mod-
ellemenin kullanıldığı örnek projeler hakkında bil-
gilendirme yaptık. Bunlar STEM kapsamında ele
alındı. Öğretmen adayları bunları okudu, izledi, dinle-
di ve bu konuda bir fikir sahibi oldular. Daha sonra
uzaktan eğitim sistemi aracılığı ile öğretmen adayları
tarafından takip edilen konular yüz yüze eğitimde
tartışıldı, yeni problemler üzerinde çalışmalar yapıldı.
Bu problemler de STEM kapsamında oluşturuldu ve
öğretmen adayları tarafından çözümler üretildi”
ifadelerini kullandı.

“ÖĞRENCİLER MÜHENDİS 
GİBİ DÜŞÜNMEYE BAŞLADI”

Proje kapsamında teorik ve uygulamalı olarak eğitim-
ler verdiğini ifade eden Eğitim Fakültesi Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Bülent Aydoğdu, “Eğitimlerde,
Mühendis gibi düşünme ve mühendislik tasarım
sürecinden bahsettik. Problemlerde çözüme en
uygun kararın nasıl verileceğini, araştırma yapmanın,

belli planlamalar yapmanın ve en önemli aşamasının
test etme süreci olduğunu vurguladık. Bu bağlamda
emek veren öğrencilerimizin mühendis gibi
düşündüklerini ve grup çalışmalarını gayet iyi yapmış
olduklarını gözlemlemiş olduk. Kısacası projenin
hedefine ulaştığını görmüş olduk” dedi.

“E-STEM İSİMLİ KİTAP ÇIKARDIK”
Projeyi girişimcilik alanında destekleyen Eğitim
Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Tuğba Selanik Ay
ise “Sosyal Bilgilerin STEM açısından önemine bak-
tığımızda Sosyal Bilgilerin STEM’e bir bağlam
sağladığını görüyoruz. Bu proje yürütülürken biz, bir
de E-STEM isimli kitap çıkardık. Bu birçok yerde
yankı da uyandırdı. Birçok ilde ‘STEM, sosyal bilgiler
alanı ile nasıl birleştiriliyor. Bize de öğretir misiniz?’

diye birçok mesaj da aldım. Benim açımdan böyle bir
katkısının da olduğunu söyleyebilirim” diye konuştu.

“SORUNLARA ÇÖZÜM ÜRETTİK”
Eğitim Fakültesi Dr. Öğr. Üyesi Aliye İlkay Yemenici
de dilin STEM içerisindeki yeri ve önemi hakkında
bilgi verdi. Yemenici, “STEM uygulamalarında prob-
lemlerden yola çıkarak çözüm üretmeye çalıştık. Bu
süreçte bir sorunu anlamak için uğraştık, dil bu

süreçte etkili oldu. İkinci olarak ortaya koyduğumuz
ürünleri anlatmamız gerekiyordu. Bunu yeri geldi
yazarak, yeri geldi anlatarak ifade etmeye çalıştık. Bir
de düşünce üretmemiz gerekiyordu ki kuşkusuz dil
aracılığı ile kelimeler ve kavramlar vasıtasıyla
düşünerek sorunlara çözümler ürettik. Bu yönüyle dil
her taraftaydı. Bunun da öğretmen adaylarımızın dil-
lerini geliştirmede katkısı olduğunu gözlemledim”
dedi.

“STEM ARTIK SADECE FEN VE 
MATEMATİKTEN OLUŞMUYOR”

Okul öncesi çocuklarda STEM eğitimine değinen
Eğitim Fakültesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. Özgün
Uyanık Aktulun ise STEM’in artık sadece fen ve
matematikten oluşmadığını, süreç içerisinde sanatla,
sosyal bilimlerle, girişimcilikle, dil ile de birleşen bir
model olmaya başladığını söyledi. Aktulun, “Okul
öncesinde de diğer eğitim kademelerinde de aynı
şekilde yöntemlerin, mühendislik tasarım sürecinin
çok rahat uygulanabildiğini gözlemledik. Okul
öncesinde kullanılan artık materyallerle çözüm
üretilmesi, STEM eğitiminde çok da pahalı
materyallere gerek olmadığını göstermiştir” ifadeleri-
ni kullandı.

“GEMİLERİ YÜRÜTTÜNÜZ”
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Öğretim Üyesi Doç.
Dr. Fatih Özdinç ise “Günümüzde disiplinler arası
yaklaşım tüm eğitim sürecinde yerini almaya başladı.
Biz öğretmenlere disiplinler arası çalışın derken
öğretmen adaylarına disiplinler arası bir yaklaşım
sunmadığımızı fark ettik. Projenin çıkış yönü de biraz
buydu. Biz öğretmen adaylarını eğitim fakültesi
sürecinde bir araya nasıl getiririz fikrini arama sonu-
cu yola koyulduk. Güzel sonuçlar da aldığımızı
gözlemledim. Bu proje sürecinde bilgi işlemsel
düşünme çerçevesi altında kodlama ve robotik
eğitimleri vermeye çalıştım. Öğretmen adayları
olarak motorları ve sensörleri çalıştırmayı başardınız
ve gemileri yürüttünüz” dedi. >>MEHMET KASAL


